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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2019-39 Raadsdebatten 15-10-2019 

1. Parkeerproblemen 
vrachtwagens Den Ham

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 
dat hij de vrachtwagenchauffeurs in 
Den Ham goed informeert over de 
voortgang en de veranderingen in 
Den Ham m.b.t. de parkeergelegen-
heden en goed op de hoogte houdt.

2019-38 Raadsvergadering 24-09-2019 
11. Berap 2019

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
dat hij schriftelijk zal antwoorden op 
de vragen van de fractie SGP inzake 
het afwijken van het 
subsidieplafond.

Stand van zaken oktober 2019: Het 
aantal aanvragen om subsidie in het jaar 
2019 was hoger dan het beschikbare 
subsidieplafond. De 
beoordelingscommissie subsidies heeft 
voorgesteld om een aantal subsidies af 
te wijzen zodat er geen overschrijding 
zou ontstaan. Dit voorstel is niet 
overgenomen waardoor een afwijking op 
het subsidieplafond is ontstaan.  

31-10-2019

2019-37 Raadsvergadering 24-09-2019 
10.b. Motie vreemd inzake 
'Derk Smoesplein'

Portefeuillehouder Van der Kolk laat 
weten dat zij de intentie van de 
motie een goed initiatief vindt. Wel 
wil zij breder naar geschikte plekken 
in Vriezenveen en de overige kernen 
laten kijken en is het goed om te 
onderzoeken of er nog meer 
plaatselijke verzetshelden zijn die 
geëerd zouden moeten worden. De 

Stand van zaken oktober 2019: Is in 
onderzoek.

30-04-2020
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portefeuillehouder zegt toe hier 
zorgvuldig naar te kijken zodat in 
april/mei 2020 er ook daadwerkelijk 
een handeling kan verricht worden 
in relatie tot 75-jaar bevrijding. De 
raad zal hierin meegenomen 
worden.

2019-36 Raadsdebatten 10-09-2019 
7. Uitvoeringsovereenkomst 
exploitatie het Punt 2019 en 
overeenkomst bestuurlijk 
achtergestelde geldlening 
tussen de gemeente 
Twenterand en het Punt

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
dat hij de raad zal informeren over 
de conclusies zodra de raad van 
toezicht het onderzoek over de 
horeca heeft afgerond. Mochten het 
onderzoek nog niet tot conclusies 
leiden dan zal hij de raad hierover 
ook informeren.

Stand van zaken oktober 2019: Naar 
verwachting wordt dit eind 
oktober/begin november afgerond

30-11-2019

2019-34 Raadsdebatten 10-09-2019 
1. Stand van zaken sociaal 
domein zomer 2019

Portefeuillehouder Paters zegt toe te 
zullen bekijken of er een staat 
gemaakt kan worden waarbij het 
percentage volume jeugdhulp van 
onze gemeente vergeleken wordt 
met andere plattelandsgemeenten 
en de verschillen met onderliggende 
oorzaken aan bod komen. Deze 
staat kan alleen gemaakt worden als 
de informatie ook werkelijk 
duidelijkheid biedt. Kan dit niet, dan 

Stand van zaken oktober 2019: Er wordt 
gewerkt aan het inzichtelijk maken van 
de jeugdvolumes.

31-12-2019
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zal de portefeuillehouder de raad 
daarover eveneens berichten.

2019-33 Raadsdebatten 10-09-2019 
1. Stand van zaken sociaal 
domein zomer 2019

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
dat hij bereid is om scholen te 
vragen hoe de combinatie met 
kinderdagverblijven is of dat scholen 
wellicht ook zelf programma’s of 
activiteiten ontwikkelen inzake 
voorschoolse educatie.

Stand van zaken oktober 2019: De vraag 
is in behandeling en willen we 
meenemen in de stand van zaken notitie 
dit najaar.

31-12-2019

2019-31 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe te inventariseren hoeveel hoog 
risicopanden m.b.t. asbest er in 
Twenterand zijn en de raad hierover 
te informeren. Tevens ontvangt de 
raad enkele links naar relevante 
informatie op de website ten aanzien 
van asbest.

Stand van zaken 2019: De inventarisatie 
wordt opgepakt en de gevraagde 
informatie toegezonden aan de raad. 
Stand van zaken oktober 2019: De raad 
is op 3 oktober 2019 geïnformeerd. 
Afvoeren.

31-10-2019

2019-30 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de raad middels een raadsbrief 
te informeren over de situatie m.b.t. 
de netcapaciteit.

Stand van zaken september 2019: dit is 
opgepakt en de informatie volgt per 
raadsbrief.

31-10-2019

2019-29 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de vragen van de SGP inzake 
garantie van oorsprong en maximale 
SDE subsidie schriftelijk te 
beantwoorden.

Stand van zaken september 2019: de 
vragen worden opgepakt en schriftelijk 
beantwoord. Stand van zaken oktober 
2019: De vragen van de SGP zijn in week 
40 door H. Zwerink beantwoord. 

31-10-2019
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(telefonisch bevestigd door dhr. Jonker 
op 9-10-2019) Afvoeren

2019-27 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe uit te zoeken of er verzekeraars 
zijn die panden met asbestdaken 
niet meer verzekeren en zal de raad 
hierover informeren.

Stand van zaken september 2019: dit 
wordt opgepakt en de informatie wordt 
toegezonden aan de raad. Stand van 
zaken oktober 2019: De raad is op 3 
oktober geïnformeerd. Afvoeren

31-10-2019

2019-26 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
ten aanzien van kostendekkendheid 
sport terug te komen op de 
systematiek die gehanteerd wordt, 
wat reken je toe naar welk product 
en wat zijn de gevolgen voor de 
kostendekkendheid. De fracties CDA 
en SGP geven aan in dat verband nog 
openstaande vragen over 
kostendekkendheid sport schriftelijk 
te stellen aan de wethouder.

Stand van zaken september 2019: Zodra 
de schriftelijke vragen over dit 
onderwerp worden ingediend zullen ze 
worden beantwoord. Stand van zaken 
oktober 2019:  De afspraak is gemaakt 
dat CDA / SGP schriftelijke vragen willen 
gaan stellen over dit onderwerp. Zodra 
de vragen over dit onderwerp worden 
ingediend zullen ze worden beantwoord. 
Daarmee is deze toezegging 
afgehandeld.  Afvoeren.

31-10-2019

2019-25 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
vóór de behandeling van de 
begroting met een evaluatie te 
komen inzake het aanvalsplan 
laaggeletterdheid.

Stand van zaken september/oktober 
2019: de evaluatie is ambtelijk in 
voorbereiding.

11-11-2019

2019-24 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 
de laadpalen voor fietsen te 
bespreken met Gastvrij Twenterand.

Stand van zaken september 2019: dit 
onderwerp wordt besproken met het 
bestuur van Gastvrij Twenterand. Stand 

31-10-2019
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van zaken oktober 2019: Het bestuur 
van Gastvrij Twenterand is op dit 
moment druk met het formaliseren van 
het bestuur en afstemming van taken 
met TTI. Dit onderwerp zal z.s.m. door 
het bestuur worden besproken.

2019-22 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
alle processen die er lopen op een 
rijtje te zetten.

Stand van zaken september 2019: zo 
mogelijk is in de Programmabegroting 
2020 ingegaan op de lopende processen 
(Motie 15). Voor overige processen volgt 
de informatie tijdig voor de behandeling 
van de begroting. 
Stand van zaken oktober 2019: 
Hierbij, ter aanvulling op de informatie in 
de Programmabegroting 2020, de 
lopende processen op een rij:  
- Herpositionering jongerenwerk:  
De vier jongerenwerkorganisaties werken 
met een werkagenda aan de 
herpositioneringsopdracht. De 
verwachting is dat in oktober de eerste 
acties hiervan zijn afgerond.  

- Herijking afvalbeleid:  
Aanbieding van de  quickscan afvalbeleid 
gebeurt in november, gekoerst wordt op 

31-10-2019
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behandeling in raadsvergadering 17 
december 2019.  
– Uitwerking centrumgebieden: 
Vriezenveen, Vroomshoop  Vroomshoop  
Er vinden verkennende gesprekken 
plaats met eigenaar en winkeliers. Voor 
het einde van het jaar moet er een schets 
liggen die eerst wordt besproken met 
eigenaresse van het huidige 
winkelcentrum. Indien er draagvlak is 
voor verplaatsing dan zullen de 
resultaten worden gepresenteerd aan 
wethouder(s).  Vriezenveen  Op 30 
oktober vindt een vervolgsessie plaats 
met de koplopers. Aan de hand hiervan 
wordt een centrumvisie uitgewerkt. Einde 
van het jaar zou de centrumvisie gereed 
kunnen zijn voor presentatie aan de 
raad. 
- Samenwerking culturele Veld: 
Gesprekken met erfgoedinstellingen zijn 
van start gegaan. Samenwerking komt 
aan de orde. In een raadsinfo op 11 
december a.s. wordt de raad 
geïnformeerd.  
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- Gezonde exploitatie Het Punt en De 
Klaampe: 
De voorstellen komen bij de Kadernota 
2021 
- Realisatie overdekt Zwembad en 
Uitwerking Vitaal sportpark ’t Midden: 
Hier wordt hard aan gewerkt. Het 
haalbaarheidsonderzoek bevindt zich in 
een afrondende fase.    Afvoeren

2019-20 Raadsvergadering 09-07-2019 
6. Kadernota 2020 (vervolg, 
start 2e termijn raad)

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
t.a.v. bullet 3 bij de begroting met 
een passende financiële dekking te 
komen.

Stand van zaken september 2019: De 
passende financiële dekking wordt 
verwerkt in de Programmabegroting 
2020. Stand van zaken oktober 2019: De 
passende financiële dekking is verwerkt 
in de Programmabegroting en daarmee is 
de toezegging afgedaan.  Afvoeren

30-09-2019

2019-19 Raadsvergadering 09-07-2019 
5. Extra financiële bijdrage aan 
De Klaampe

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
dat hij indien nodig met structurele 
voorstellen komt voor De Klaampe 
en Het Punt, waarbij het jaar 2019 
voor beiden als peiljaar wordt 
gebruikt. Als er geen structurele 
voorstellen nodig zijn, zal de raad 
hierover ook informatie per brief 
ontvangen.

Stand van zaken oktober 2019: Deze 
voorstellen komen, zoals door 
wethouder Koster aangegeven, bij de 
Kadernota 2021.

31-12-2019
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2019-18 Raadsvergadering 09-07-2019 
4. Jaarstukken 2018

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
dat het zonnepark Oosterweilanden 
als verbonden partij wordt 
opgenomen in de jaarstukken en via 
de jaarstukken over wordt 
gerapporteerd.

Stand van zaken september 2019: Het 
Zonnepark Oosterweilanden wordt 
opgenomen als verbonden partij in de 
Programmabegroting 2020 en in de 
hierop volgende P&C documenten. 
Stand van zaken oktober 2019:  Met de 
stand van zaken van september is dit 
afgerond. Afvoeren

30-09-2019

2019-08 Raadsdebatten 22-01-2019 
3. Startnotitie Vitaal Sportpark 
Het Midden

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
z.s.m. te bekijken of renovatie van 
De Stamper mogelijk is en tevens 
z.s.m. met een raadsvoorstel te 
komen voor een nieuw te bouwen 
zwembad met bijbehorend financieel 
kader.

Stand van zaken maart 2019: Het 
haalbaarheidsonderzoek dat op dit 
moment wordt uitgevoerd moet 
duidelijkheid verschaffen over de 
mogelijkheden voor een multifunctionele 
accommodatie en de financiële 
consequenties. Zoals afgesproken zal de 
raad hierover z.s.m. worden 
geïnformeerd. Stand van zaken juni 
2019: er wordt nog hard gewerkt aan het 
haalbaarheidsonderzoek Stand van zaken 
september 2019: Het onderzoek vordert, 
een aantal aspecten moeten nog verder 
worden uitgezocht. Stand van zaken 
oktober 2019: Het onderzoek zit in de 
afrondende fase.

31-12-2019

2019-03 Raadsdebatten 22-01-2019 Portefeuillehouder Van der Kolk zegt 
toe dat er na een jaar een evaluatie 

Stand van zaken januari 2019: na een 
jaar vindt een evaluatie plaats.  Stand van 

31-03-2020
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7. Verzoek deelname P10 
(samenwerkingsverband grote 
plattelandsgemeenten)

plaatsvindt over de deelname aan 
P10.

zaken maart 2019: de evaluatie zal 
plaatsvinden in het eerste kwartaal 2020.

2018-40 Raadsvergadering 13-11-2018 
4. Programmabegroting 2019

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
een kwartaalrapportage te gaan 
leveren met externe inhuur. Daarbij 
geeft de portefeuillehouder aan dat 
de definitie van externe inhuur wel 
nader besproken moet worden.

Stand van zaken mei 2019: Het nieuwe 
financieel systeem is inmiddels in 
gebruik genomen, maar er zijn nog wel 
wat kinderziektes. Wel gaan we ervan uit 
dat over het 2e kwartaal een rapportage 
gedraaid kan worden over externe 
inhuur. Stand van zaken juni 2019: De 
rapportage over het 2e kwartaal wordt in 
de maand na afloop van dit kwartaal 
gemaakt. Vanwege de opstartproblemen 
is een controle nog wel vereist. Om deze 
reden is de planning opgeschoven. Stand 
van zaken september 2019: De raad 
wordt per raadsbrief geïnformeerd over 
de stand van zaken met betrekking tot 
de rapportage externe inhuur. De 
gevraagde kwartaalrapportages worden 
later verstrekt, maar dan gelijk met de 
informatie over twee kwartalen. 
Stand van zaken oktober 2019: De raad 
wordt binnen nu en een maand per 
raadsbrief geïnformeerd over de 
gevraagde kwartaalrapportages.

30-11-2019
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2018-35 Raadsvergadering 13-11-2018 
4. Programmabegroting 2019

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
een terugkoppeling aan de raad te 
geven m.b.t. het actieplan 
toegankelijkheid, onderdeel 
inclusiviteit (betreft motie M44: 
Regenbooggemeente).

Stand van zaken december 2018: Een 
overzicht zal bij de tweede halfjaar 
rapportage stand van zaken worden 
opgenomen. Stand van zaken oktober 
2019: In stand van zaken notitie sociaal 
domein wordt uitgebreid ingegaan op 
toegankelijkheid/inclusiviteit.

01-12-2019

2018-24 Raadsdebatten 03-07-2018 
2. Verordening tot wijziging 
van de Algemene 
Subsidieverordening Gemeente 
Twenterand 2017

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 
te kijken naar de mogelijkheden om 
als gemeente in te zetten op 
ondersteuning bij evenementen die 
plotsklaps ontstaan en zal de raad 
hierover informeren.

Stand van zaken mei 2019: Een 
informatieavond heeft plaatsgevonden. 
Alle opgehaalde informatie wensen en 
adviezen worden nu geïnventariseerd.  
Stand van zaken juni 2019: Het 
uitwerken van het evenementenbeleid is 
opgepakt en wordt verder uitgewerkt. 
Stand van zaken september 2019: Begin 
september heeft een vervolg overleg 
plaatsgevonden. Een aantal onderwerpen 
moeten nog verder worden uitgewerkt. 
Stand van zaken oktober 2019: Een 
aantal onderwerpen moeten nog verder 
worden uitgewerkt. Deze toezegging 
wordt hierin meegenomen.

31-10-2019


